

NordArt 2014

www.nordart.de



Алексей Чижов

Alexei Chizov

Russland/Russia/Россия

1985 in Moskau geboren. 1996–03 Moskauer Kunstschule, Russische Akademie der Künste. Zwei Medaillen für akademischen Erfolg. 2003–09 Staatliche Moskauer Kunsthochschule VI Surikow, Bildhaueratelier von A. Rukavishnikov und A. Balashov. U.G. Orekhov Preis. 2007 2. Platz im Wettbewerb der Staatlichen Tretyakov-Galerie für die "Besten Realistischen Arbeiten junger Gegenwartskünstler". Seit 2009 Mitglied des Moskauer Künstlerverbands. 2010 Stipendium des Ministeriums für Kultur. 2011 Denkmal für "St. Spyridon und Nikodemus, prosformniki Petcherski" in Shchelkovo in Zusammenarbeit mit A. Smolyaninov. Ausstellungen: 2013 "Objekt-Luxus", Galerie Open Club; PORTRAIT JETZT!, Museum Erarta, St. Petersburg. Seit 2009 Ausstellungen im Zentralen Künstlerhaus, u.a. "80 Jahre Moskauer Künstlerverband", "Der Weg führt weiter", "Erbe". 2011/12 Ausstellungen des Russischen Zentrums für Wissenschaft und Kultur in Wien, Prag und Bratislava. 2011 IV. Moskauer Biennale für zeitgenössische Kunst; Galerie Clean Ponds (solo). 2008 Galerie MAR'S. 2007 Russische Akademie der Künste.

Born 1985 in Moscow. 1996–03 Moscow Academic Art Lyceum, Russian Academy of Arts. Awarded two medals for academic success. 2003–09 Moscow State Academic Art Institute VI Surikov, sculpture studio of A. Rukavishnikov and A. Balashov. Granted with the award of U.G. Orekhov. 2007 2nd place in the competition of the State Tretyakov Gallery for "Best Realistic Works of Young Contemporary Artists." Since 2009 member of the Moscow Union of Artists. 2010 Scholarship of the Ministry of Culture. 2011 Monument to the "St Spyridon and Nicodemus, prosformniki Pechersky" in Shchelkovo in collaboration with A. Smolyaninov. Exhibitions: 2013 "Object luxury", Gallery Open Club; PORTRAIT NOW!, Museum Erarta, St. Petersburg. Since 2009 exhibitions in the Central House of Artists, a.o. "80 years Moscow Union of Artists", "The path continues", "Heritage". 2011/12 Exhibitions of the Russian Centre of Science and Culture in Vienna, Prague and Bratislava. 2011 IV. Moscow Biennale of Contemporary Art; Gallery Clean Ponds (solo). 2008 Gallery MAR'S. 2007 Russian Academy of Arts..



Акулина (Akulina) | Призрак (Gespenst), 2013, Bronze, 80x40x30 cm | 110x45x40 cm  
Akulina | Ghost, 2013, bronze, 80x40x30 cm | 110x45x40 cm